
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 5. oktober 17.00-19.00 

 
 
 

Min Dagsorden  
 

Ansvar 
Hvem 

Referent: Lone Jänichen  

 Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen blev godkendt 

 Meddelelser  MM - Der har været en forældre henvendelse vedr. 45 
minutters daglig bevægelse. Vi fortalte, om hvordan vi 
imødekommer bevægelsesdelen i løbet af dagen i de tre 
afdelinger.  
- Martin har deltaget i møde vedr. samarbejde med 
idrætsforeninger. Vi har afholdt forskellige idræts 
arrangementer gennem det sidste år.  
Mødet omhandlede nye udviklingsideer til det fortsatte 
samarbejde.  
Vi fortsætter det nuværende samarbejde med 
udviklingsideerne for øje, vi skal tage stilling til indhold 
ideerne.  
En ide til overvejelse kunne være at ansætte en 
medarbejder som binder skole og idrætsforeningerne 
sammen.  
- Hvordan er vi kommet igang efter ferien? Vi har et par 

sygemeldinger blandt medarbejderne. Katrine er på 
kursus, så vi har vikar i huset, for at dække fraværet. Alle 
afdelingerne er kommet godt igang. Medarbejderne har 
udfyldt en minitrivsel undersøgelse, der er positive 
tilbagemeldinger. Tanke: hvilken betydning kan det have 
at indskolingslærerne følger med 3. Kl. børnene op på 
mellemtrinnet?  

- Morten og Martin læser PD-modul. Rigmor og Lone 
skriver PD-afslutningsprojekt. 

 Gennemgang af skolen. Tanker 
omkring renovering og 
investeringstanker. 

 

MM Martin viste rundt på skolen, undervejs fortalte han om de 
renoverings- og investeringstanker vi har. 
 
Vi får bevilliget nogle af midlerne til opgaverne gennem 
Kommunal Ejendomme.  

 Trafikpolitik MM Inden 1. Januar 2017 skal vi have en trafikpolitik på 
skolens hjemmeside. Martin efterlyste ideer til hvad 
politikken skal indeholde.  
- der er link på hjemmesiden der henviser til hvad vi gør på 

nuværende tidspunkt.  
- Oversigtskort vedhæftes skrivelsen.  

  Kommende arbejdspunkter for 
skolebestyrelsen 

 

Alle Ønsker til arbejdspunkter: 
- ønske om etablering af legegrupper 
- Forældresamarbejde, hvad gør vi for at få forældrene til 

at deltage i møderne? 
- Fokus på vores hjemmeside 

 Evt. Alle  

    

 



 

 

 


